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PROTOKÓŁ NR V/2024 

 

z  obrad V sesji Rady Miejskiej w Mordach odbytej w dniu 30 sierpnia 2024 r. 

Obecni na obradach wg załączonej listy obecności. Sesja trwała od godz. 15
00 

do godz. 16
45

. 

Ustawowy skład Rady wynosi 14 Radnych. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Gizińska poinformowała  

o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. Następnie powitała Radnych Rady Miejskiej  

w Mordach, Komendanta Komisariatu Policji w Mordach Daniela Przewłockiego, Zastępcę 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Sarnaki Ireneusza Sójkę, sołtysów oraz osoby uczestniczące  

w obradach. Stwierdziła quorum – obecnych 14 Radnych. 

 

.Ad. 2. Wnioski do porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska stwierdziła, że Radni otrzymali zawiadomienie  

o terminie sesji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 

Burmistrz Łukasz Wawryniuk wniósł o wprowadzenie do porządku obrad uchwał:  

1) w sprawie przyjęcia statutu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. Ireny Ostaszyk  

w Mordach. 

2) w sprawie wyrażenia opinii wobec zgłoszonego przez radnego wniosku o umieszczenie  

w Sali teatralnej M-GOK w Mordach symbolu religijnego - krzyża.  

 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie przyjęcia statutu Miejsko - Gminnej 

Biblioteki Publicznej im. Ireny Ostaszyk w Mordach, który został przyjęty 14 glosami za, 

przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie); 

następnie wniosek dotyczący uchwały w sprawie wyrażenia opinii wobec zgłoszonego przez 

radnego wniosku o umieszczenie w Sali teatralnej M-GOK w Mordach symbolu religijnego - 

krzyża, który został przyjęty 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku 

głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). 

 

Wobec braku innych uwag do porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna 

Gizińska, odczytała porządek obrad w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III i IV sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

5. Informacje dotyczące bieżącej działalności Komisji Rady Miejskiej. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane działania 

zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie Miasta i Gminy Mordy. 

7. Ocena przygotowań szkół do nowego roku szkolnego 2024/2025. 



2 
 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaopiniowana wniosku o uznanie lasów za ochronne oraz pozbawienie ich charakteru 

ochronnego, 

b) pozbawienie statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości przyrodniczych  

i konieczności realizacji inwestycji celu publicznego, 

c) przekazanie petycji według właściwości, 

d) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Mordy na 

lata 2024 - 2040, 

e) zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy Mordy na 2024 rok, 

f) przyjęcia statutu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. Ireny Ostaszyk w 

Mordach, 

g) wyrażenia opinii wobec zgłoszonego przez radnego wniosku o umieszczenie w Sali 

teatralnej M-GOK w Morach symbolu religijnego - krzyża.  

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad V sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad 

został przyjęty 13 głosami – za, przy 1 głosie przeciwnym oraz braku głosów wstrzymujących 

się. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z III oraz IV  sesji 

 

1. Wobec braku uwag oraz poprawek do protokołu z III sesji, Przewodnicząca Rady 

Katarzyna Gizińska poddała pod głosowanie jego przyjęcie.  

 

W związku z problemami technicznymi Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska ogłosiła  

5 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady oraz stwierdziła quorum – obecnych 14 

Radnych. Następnie poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

Protokół został przyjęty 14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się (jednogłośnie). 

 

2. Wobec braku uwag do protokołu z IV sesji, Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska 

poddała pod głosowanie jego przyjęcie. Protokół został przyjęty 14 głosami - za, przy braku 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się (jednogłośnie). 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami 

 

Burmistrz Łukasz Wawryniuk poinformował m.in., że: 

- w lipcu odbył się Konwent Wójtów w Korczewie; jubileusz 25 - lecia istnienia przychodni 

medycznej Vena, 

- 13.07.2024 r. odbył się festyn pn. „Łączymy pokolenia na wschodnim Mazowszu” 

zorganizowany przez KGW Stok-Rotki ze Stoku Ruskiego, przy wsparciu Funduszy 

Samorządu Województwa Mazowieckiego, 
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- 16.07.2024 r. odbyły się wizje dróg gminnych oraz mieszkań komunalnych na terenie 

Miasta i Gminy Mordy, 

- 21.07.2024 r. odbyło się spotkanie sołeckie w Klimontach, 

W dniach od 26.07.2024 r. do 28.07.2024 r. odbyły się Dni Miasta i Gminy Mordy; 

 - w lipcu spotkanie w Suchożebrach dot. składowiska odpadów w Woli Suchożebrskiej. 

W dniu 01.08.2024 r. na placu w centrum Mordów uczczono 80 rocznicę wydmuchu 

Powstania Warszawskiego. 

- od 12.08 d0 14.08.2024 r. odbyły się spotkania dot. Szkoły Podstawowej w Radzikowie 

Wielkim 

- 14.08.2024 r. zebranie dot. funduszu sołeckiego na rok 2025 w miejscowościach Radzików 

- Kornica i Radzików-Stopki. 

- 15.08.2024 r. odbyły się uroczystości w Choinie Ostojskiej oraz Piknik „Żyj zdrowo  

i bezpiecznie” w Radzikowie Wielkim, jubileusz zespołu "Złote Kłosy" z Wyczółk, 

- 18.08.2024 r. odbyły się uroczyste obchody 104 rocznicy zwycięskiej Bitwy Warszawskiej 

oraz Święto Wojska Polskiego. 

- 25.08.2024 r. - miejsko – gminne zawody sportowo - pożarnicze; piknik „Aktywni Razem” 

zorganizowany przez KGW w Radzikowie Wielkim, 

- 27.08.2024 r. w Urzędzie Miasta i Gminy zostały wręczone akty nadania stopnia awansu 

zawodowego 3 nauczycielom. 

Ponadto Burmistrz Łukasz Wawryniuk poinformował, że od dnia 5 sierpnia zostały 

zmienione godziny pracy Urzędu. 

- w dniach 19.07.2024 r. oraz 09.08.2024 r. odbyły się posiedzenia Miejsko – Gminnego 

Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych. 

- w lipcu odbyły się warsztaty językowe dla dzieci z wolontariuszami ze Stanów 

Zjednoczonych z organizacji Global Volunteers. 

 

Burmistrz Łukasz Wawryniuk przekazał również informacje na temat: 

1) Wszczętych i przeprowadzonych postępowaniach oraz zawartych umowach: 

a. postępowanie w trybie podstawowym na wykonanie zadania pn. „Remonty  

i   modernizacje dróg gminnych i wewnętrznych na terenie gminy Mordy” z podziałem na  

3 części: 

-  Część 1 zamówienia - Remonty i modernizacje dróg gminnych i wewnętrznych poprzez 

nawiezienie żwirem i rozplantowanie. 

-  Część 2 zamówienia - Remonty i modernizacje dróg gminnych i wewnętrznych poprzez 

nawiezienie tłuczniem i rozplantowanie. 

-  Część 3 zamówienia - Remonty i modernizacje dróg gminnych i wewnętrznych poprzez 

nawiezienie kruszywem betonowym i rozplantowanie. 

W terminie składania ofert 24.07.2024 r. złożono: 

  na Część 1 zamówienia - 5 ofert – najwyżej oceniona oferta złożona przez Firmę  

Handlowo-Usługowa Tomasz Gójski z Siedlce, z ceną 27,06 zł/tonę żwiru, wartość zadania: 

66 188,76 zł, 

 na Część 2 zamówienia - 5 ofert – najwyżej oceniona oferta złożona przez Łukasza   

Zdanowskiego z Siedlec, z ceną 134,06 zł/tonę tłucznia, wartość zadania: 233 930,67 zł. 



4 
 

- na Część 3 zamówienia - 5 ofert – najwyżej oceniona oferta złożona przez firmę KORUND 

Maciej Maliszewski z siedzibą w Podnieśnie, z ceną 71,34 zł/tonę kruszywa betonowego, 

wartość zadania: 18 548,40 zł.  

Planowany termin wykonania: 90 dni kalendarzowych, tj. do dnia 05.11.2024 r. Zadanie 

finansowane w ramach Funduszu Sołeckiego na 2024 rok.  

b. Postępowanie w trybie podstawowym na wykonanie zadania pn. „Pełna konserwacja 

techniczna i estetyczna klasycystycznego ołtarza głównego oraz odnowienie prezbiterium  

w kościele p.w. Świętego Michała Archanioła w Mordach”. 

W terminie składania ofert do 19.07.2024 r. złożono 2 oferty - najwyżej oceniona oferta 

złożona przez: Konsorcjum Wykonawców: Lider – Sarny Dwór Zofia Kamińska z siedzibą  

w Sarnach, Partner – MATMEX Sylwester Jaroń, Żyrzyn, z ceną 968.000,00 zł brutto. 

Umowę z wykonawcą zawiera Beneficjent dotacji, tj. Parafia w Mordach. 

c. Postępowanie w trybie podstawowym na wykonanie zadania pn. „Prace zabezpieczające  

i osuszające podziemia budynku pałacu w założeniu pałacowo-parkowym w Mordach”. 

W terminie składania ofert do 22.07.2024 r. nie złożono żadnej oferty. 

Beneficjent dotacji, tj.: Fundacja Domu Wschodniego w Warszawie prowadzi negocjacje  

z potencjalnymi wykonawcami inwestycji. 

d. Postępowanie w trybie podstawowym na wykonanie zadania pn. „Restauracja budynku 

kościoła parafialnego w Czołomyjach”. 

W terminie składania ofert do 23.07.2024 r. nie złożono żadnej oferty. 

Beneficjent dotacji, tj.: Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. Szymona i Tadeusza Apostoła  

w Czołomyjach, prowadzi negocjacje z potencjalnymi wykonawcami inwestycji. 

e. W dniu 23.07.2024 r. zawarto umowę na wykonywanie zadania pn. „Usuwanie  

i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy Mordy”. 

Wykonawca: Albakom z siedzibą w  Pilawie. Wartość zadania: 32.104,71 zł. 

Termin wykonania – do dnia 15.10.2024 r. 

Zadanie dofinansowane w wysokości 100% kosztów kwalifikowanych ze środków 

WFOŚiGW w ramach ogólnopolskiego programu finansowania usuwania wyrobów 

zawierających azbest na terenie województwa mazowieckiego. 

 

2) Zadania inwestycyjne w trakcie wykonania: 

- „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Kolonia Mordy”. 

Umowę zawarto w dniu 21.06.2024 r. z wykonawcą firmą „ZELTECH”, z ceną 1.920.000,00 

zł brutto. 

Na realizację przedmiotowego zadania Zamawiający otrzymał promesę inwestycyjną 

dofinansowania inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych w wysokości 1.881.600,00 zł, co stanowi 98% wartości inwestycji. 

- „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego przy realizacji zadania pod nazwą 

„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Kolonia Mordy”. 

Inspektor Paweł Roliński, z ceną 28.290,00 zł. 
 

3) Dokonane odbiory: 

- „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Radzików-Stopki” 

Wartość zadania: 1.225.000,00 zł. Wykonawca: Firma „ZELTECH”. 
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- „Budowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Mordy” – Etap 2 

Wartość zadania: 16.965.390,00 zł. Wykonawca: Firm „ZELTECH”. 

- „Wykonanie opracowania ekofizjograficznego podstawowego na potrzeby planu ogólnego 

dla Miasta i Gminy Mordy” niezbędnego do opracowania Planu Ogólnego Miasta i Gminy. 

Wartość zadania: 59.040,00 zł. Wykonawca firma KANON z Otrębusów. 

- „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Klimonty” z podziałem na 2 części. 

- „Modernizacja świetlicy wiejskiej w Wojnowie”. 

Wartość zadania: 20.000,00 zł. Wykonawca firma KRISPOL Krzysztof Gaworek  

z Wojnowa. 

Zadanie dofinansowane ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego  

w ramach MIAS 2024 w wysokości 10.000,00 zł. oraz finansowane w ramach Funduszu 

Sołeckiego na 2024 rok – w wysokości 10.000,00 zł. 

Burmistrz Łukasz Wawryniuk poinformował, że w okresie od 28 czerwca 2024 r do  

30 sierpnia 2024 r. zostało wydanych 40 zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy Mordy,  

6 uchwał powierzonych wykonaniu Burmistrzowi Miasta i Gminy Mordy jest w trakcie 

realizacji. W okresie sprawozdawczym zostało wydanych 460 decyzji administracyjnych. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że Miasto i Gmina Mordy otrzymało dwie dotacje: 

pierwsza w wysokości ponad 4,3 mln zł na wybudowanie miejsko – gminnego żłobka  

w Mordach oraz ok. 2 mln na jego funkcjonowanie przez okres 3 lat w ramach Programu 

Aktywny Maluch 2022 – 2024; druga dotacja w kwocie 4 mln zł. przyznana na podstawie 

Uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 27 sierpnia 2024 roku w ramach 

Programu Mazowsze dla równomiernego rozwoju na modernizację dróg gminnych. 
 

Ad.5. Informacje dotyczące bieżącej działalności Komisji Rady Miejskiej 

 

1. Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury Porządku Publicznego - Piotr 

Adamczuk odczytał informację z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 28 sierpnia 

2024 roku (Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartłomiej Kupiński odczytał informację  

z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 29 sierpnia 2024 roku (Informacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

3. Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Gospodarczych Jacek 

Zdanowski odczytał informacje z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 29 sierpnia 

2024 roku (Informacja sanowi załącznik do protokołu). 

 

4. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Robert Czarnocki odczytał informację 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 6 sierpnia 2024 roku (Informacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Ad.6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane 

działania zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie Miasta i Gminy Mordy 
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Komendant Komisariatu Policji w Mordach Daniel Przewłocki, w formie prezentacji, 

przedstawił szczegółowe informacje w przedmiotowym temacie. 

 

Ad.7. Ocena przygotowań szkół do nowego roku szkolnego 2024/2025 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Gizińska poinformowała, że Radni zapoznali się 

ze sprawozdaniami merytorycznymi w przedmiotowym temacie, przygotowanymi przez 

dyrektorów szkół. Podziękowała za współpracę rodzicom, którzy wspierają i pomagają 

szkołom w pracach remontowych. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zaopiniowana wniosku o uznanie lasów za ochronne oraz pozbawienie ich charakteru 

ochronnego 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska poprosiła o zabranie głosu obecnego na sali 

Zastępcę Nadleśniczego Nadleśnictwa Sarnaki Pana Ireneusza Sójkę. 

Zastępca Nadleśniczego Ireneusz Sójka udzielił wyjaśnień w przedmiotowej uchwale. 

 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska zadała pytanie dot. wcześniejszej powierzchni 

działki podlegającej ochronie. 

Zastępca Nadleśniczego udzielił odpowiedzi, iż powierzchnia działki jest taka sama, ale 

wcześniej na terenie gminny nie było ustanowionych lasów ochronnych. 

Radny Andrzej Chmielewski zadał pytanie dotyczące ograniczeń związanych  

z wprowadzeniem lasów ochronnych. 

Zastępca Nadleśniczego poinformowała, że tworzone się lasy ochronne wokół lasów 

prywatnych, które mają taki sam charakter jak lasy chronione. 

Radny Andrzej Ostojski zadał pytanie dotyczące wpływu na utrzymanie stosunków wodnych. 

Zastępca Nadleśniczego udzielił odpowiedzi, iż bez zgody Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska nie można tam nic zrobić ze względu na to, że jest to teren zalewowy, na którym 

znajdują się liczne żeremie i nory bobrze.  

Radny Karol Żylak zadał pytanie dot. strefy ochronnej: czy nie ma nałożonych ograniczeń na 

działki przylegające do terenu ochronnego? 

Zastępca Nadleśniczego Pan Ireneusz Sójka poinformował, że jeśli chodzi o polowania mogą 

być tam organizowane bez żadnych ograniczeń. 

Radny Dariusz Miazga zapytał czy działka będzie wyłączona z działalności leśnej. 

Pan Ireneusz Sójka poinformował, że działka będzie wyłączona z gospodarki leśnej, już jest 

wyłączona. W nowym operacie jest zaprojektowane zupełne wyłączenie z gospodarki leśnej. 

 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

 

Wobec braku innych uwag i pytań do projektu uchwały Przewodnicząca Rady Katarzyna 

Gizińska poddała ją pod głosowanie. Poinformowała, że uchwała została odrzucona  

12 głosami, przy 1 głosie za i 1 wstrzymującym się.  
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b) pozbawienie statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości przyrodniczych  

i konieczności realizacji inwestycji celu publicznego 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska poinformowała o projekcie uchwały w sprawie 

pozbawienia statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości przyrodniczych  

i konieczności realizacji inwestycji celu publicznego. Poinformowała, że powyższa uchwała 

została uzgodniona z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Warszawie oraz 

omówiona na posiedzeniach Komisji. 

Wobec braku uwag do w/w uchwały Przewodnicząca Rady poddała ją pod głosowanie. 

Poinformowała, że uchwała została przyjęta 14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych 

oraz braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). Uchwała w załączeniu.  

 

c) przekazania petycji według właściwości 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska poinformowała o projekcie uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. 

Wobec braku uwag do w/w uchwały Przewodnicząca Rady poddała ją pod głosowanie. 

Poinformowała, że uchwała została przyjęta 14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych 

oraz braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). Uchwała w załączeniu.  

 

d) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Mordy na 

lata 2024 - 2040 

Przewodnicząca Rady poinformowała o projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Mordy na lata 2024 - 2040. 

Przewodnicząca poinformowała, że Radni zapoznali się z projektem uchwały, który został 

szczegółowo omówiony na poszczególnych Komisjach. 

Radny Dariusz Miazga zadał pytanie dot. zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Fundusz 

Ochrony Środowiska i ubiegania się o jej częściowe umorzenie, zamiast zaciągać kredyt 

długoterminowy. 

Skarbnik Sylwia Paryła udzieliła wyjaśnień. Poinformowała, że w obecnej chwili 

procedowana jest uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 

- 2040, a nie uchwała dotycząca zaciągnięcia kredytu. 

Wobec braku innych uwag do projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała ją pod 

głosowanie. Poinformowała, że uchwała została przyjęta 12 głosami - za, przy braku głosów 

przeciwnych oraz 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała w załączeniu.  

 

e) zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy Mordy na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska poinformowała o projekcie uchwały w sprawie 

zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy Mordy na 2024 rok 

Wobec braku uwag do w/w uchwały Przewodnicząca Rady poddała ją pod głosowanie. 

Poinformowała, że uchwała została przyjęta 12 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych 

oraz 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała w załączeniu.  
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f) uchwalenia statutu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. Ireny Ostaszyk  

w Mordach 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska poinformowała o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia statutu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. Ireny Ostaszyk  

w Mordach. 

Radny Andrzej Ostojski zadał pytanie dot. wyrażenia opinii przez Mecenasa w sprawie 

projektu uchwały. 

Mecenas Marcin Ciszkowski poinformował, że uchwała oraz załącznik zostały przez niego 

zaopiniowane, a zmiany są jedynie kosmetyczne. 

Wobec braku innych uwag do w/w uchwały Przewodnicząca Rady poddała ją pod 

głosowanie. Poinformowała, że uchwała została przyjęta 14 głosami - za, przy braku głosów 

przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). Uchwała w załączeniu.  

 

g) wyrażenia opinii wobec zgłoszonego przez radnego wniosku o umieszczenie w Sali 

teatralnej M-GOK w Morsach symbolu religijnego - krzyża 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Gizińska poinformowała o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii wobec zgłoszonego przez radnego wniosku o umieszczenie  

w Sali teatralnej M-GOK w Morsach symbolu religijnego - krzyża 

Wobec braku uwag do projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała ją pod głosowanie. 

Poinformowała, że uchwała została przyjęta 14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych 

oraz braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). Uchwała w załączeniu.  

 

Ad.9. Sprawy różne 

 

Brak dyskusji w przedmiotowym temacie. 

 

Ad.10. Zakończenie obrad V sesji Rady Miejskiej. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Gizińska zamknęła 

posiedzenie V sesji Rady Miejskiej w Mordach. 

 

 

     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 /-/ Katarzyna Magdalena Gizińska 

       
Protokołowała:       

Jadwiga Zdun        
 

 

 


